
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2015. június 9-i üléséről

Az  ülés helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal  II.  emeleti  nagy tanácskozó terme
(2040 Budaörs, Szabadság út 134.)

Jelen voltak: Löfler Dávid, Stift Nándor, Becz György képviselők, Spányik József,
Papp Ilona, dr. Czuczor Gergely (később érkezett) külsős tag

Igazoltan távol: dr. Bakó Krisztina elnök, Simándi Szelim és Császárné Kollár Tímea
képviselők

Jelen voltak továbbá: Erdős Károlyné jegyzői irodavezető, Lőrincz Mihály műszaki
ügyosztályvezető,  Karsainé  Kovács  Judit  köznevelési  és  közművelődési
osztályvezető,  Vágó  Csaba  polgármesteri  kabinetvezető,  Zsák  András
közművelődési és sport ügyintéző továbbá érdeklődök
 
Jegyzőkönyvvezető: Timár Zsanett  

Spányik József korelnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén. Tájékoztatásul elmondja, hogy dr. Bakó Krisztina
elnök betegsége folytán nem tud részt venni a bizottság mai ülésén. Megállapítja,
hogy a bizottság határozatképes, 5 tag jelen van, az ülést 1640-kor megnyitja. 
Az ülés vezetését a továbbiakban átadja Becz György képviselőnek. 

A bizottság ezt követően  5 igen szavazattal úgy döntött, hogy a KMISB mai ülését
Becz György képviselő vezesse le. 

73/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
Ülést levezető elnök megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága 2015. június 9-i ülésének levezető elnökéül Becz György
bizottsági tagot választotta. 

Becz György: Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte Löfler Dávid bizottsági tagot, aki
jelezte, hogy vállalja a feladatot.  

A  Bizottság  4  igen,  1  tartózkodás  szavazattal  támogatta,  hogy  Löfler  Dávid
bizottsági tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Napirendhez: 

Becz  György:  A  kiküldött  meghívóhoz  képest  az  alábbi  változtatásokra  tesz
javaslatot: 

Az alábbi sürgősségi indítványok feltételére tesz javaslatot: 

1



 Budaörsi  Szenior  Akadémia  3.  félév-Zsigmond  Király  Főiskola
előadássorozata – testületi hatáskörben

 Kertészek  és  Kertbarátok  Egyesület  átcsoportosítási  kérelem,  támogatási
szerződés módosítása – bizottsági hatáskörben

Az alábbi napirendi pont levételére – dokumentum hiányában – tesz javaslatot: 

 Illyés – Aramis tornacsarnok TAO pályázattal megvalósuló beruházással 
kapcsolatos döntések

Felteszi a fent jelzett változtatásait szavazásra, amelyekről a bizottság az alábbiak
szerint döntött: 

 Illyés  –  Aramis  tornacsarnok  TAO  pályázattal  megvalósuló  beruházással
kapcsolatos döntések c. napirendi pont – dokumentum hiányában – levétele a
napirendről – 5 igen szavazattal elfogadva

 Budaörsi  Szenior  Akadémia  3.  félév-Zsigmond  Király  Főiskola
előadássorozata  –  testületi  hatáskörben  –  c.  sürgősségi  előterjesztés
napirendre vétele – 5 igen szavazattal elfogadva

 Kertészek  és  Kertbarátok  Egyesület  átcsoportosítási  kérelem,  támogatási
szerződés módosítása – bizottsági hatáskörben - c. sürgősségi előterjesztés
napirendre vétele – 5 igen szavazattal elfogadva

A bizottság a fenti elfogadott módosításokkal együtt a napirendjét 5 igen szavazattal
elfogadta. 

74/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága 2015. június 9-i ülés jegyzőkönyvének aláírójául Löfler
Dávid bizottsági tagot választja. 

B. Napirend

I. Testületi hatáskör: 

1.)  A Budaörs,  Templom tér  12.  sz.  alatti  ingatlan  egy helyiségének  használatba
adására vonatkozó szerződés meghosszabbítása

2.) A Farkasréti Pagony Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása
3.)  A  Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásában  működő  óvodák

óvodapedagógusait  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  45/2013.(XI.4.)
önkormányzati rendelet módosítása
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4.) A Rózsa Utcai Tagóvoda kisebb létszámú fejlesztő csoportjának működése, az
SNI-s  ellátáshoz  szükséges  gyógypedagógus  és  gyógypedagógiai  asszisztens
álláshely engedélyezése 

5.) Külső jelentkezők táborozási lehetősége a nyári városi napközis tábor keretében
6.) A Kábítószerügyi Egyeztető Fórum működését felváltó Prevenciós Munkacsoport

megalakulása, munkatervének elfogadása, programjainak támogatása 
7.) A Budaörsi 1924 Labdarúgó Kft. kérelme támogatás átütemezésére 
8.) A Víz-Hang Fesztivál támogatási kérelme
9.) Budaörsi Szenior Akadémia 3. félév-Zsigmond Király Főiskola előadássorozata

II. Bizottsági hatáskör: 

10.) A gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár igazgatói pályázatának kiírása 
11.)  Kertészek  és  Kertbarátok  Egyesület  átcsoportosítási  kérelem,  támogatási
szerződés módosítása 

Napirend előtti hozzászólások: 

Vágó Csaba: Két témát érintene. Az egyik téma a hiányzó 1. napirendi pont: Illyés –
Aramis  tornacsarnok  TAO  pályázattal  megvalósuló  beruházással  kapcsolatos
döntések. Számos információ hiányzik ahhoz, hogy megfelelő döntést tudjon bárki is
hozni. Elvileg a csarnok tervei elkészültek, tavaly a TAO-t nem sikerült összegyűjteni.
Lényegében a tervek mellett  az árazott  költségbecslés gyakorlatilag az eredetileg
megállapított TAO pályázati összeg fölé ment. Az ARAMIS vezetősége új pályázati
kört nyújtott be, erről elvileg szóban van döntés, mert az MLSZ-nek kell elsősorban
elfogadnia. Amíg ez a döntés írásban nincs meg, addig nem lehet róla döntést hozni
kellő információ hiányában. 
Másik: szeretné mindenki felé jelezni, hogy több olyan egyéni támogatási kérelemmel
találkoztak az utóbbi időben, amelyeknek van egy meghatározott rendje a bizottság
előtt:  a  bizottság  áprilisi  és  szeptemberi  ülésein  lehet  ezekről  dönteni.  Ezen
támogatási  kérelmek  közül  külön  halmazt  képez  az,  amely  külföldi
képzésben/táborban való részvételnek a támogatását kéri a bizottságtól. A bizottság
protokollja  eleve  kizárja,  hogy  külföldi  táborozást  támogasson.  Az  egyik  erre
vonatkozó  kérelem  tegnap  délután  érkezett  be  s  többek  között  ezért  sem
terjesztették a bizottság elé. 

Löfler Dávid: dr. Czuczor Gergely jelezte neki, hogy egy évzáró ünnepségen vesz
részt, ezrét valószínűleg csak késve tud megérkezni a bizottság ülésére. 
Kéri Kabinetvezető Urat, ismertesse a fent említett kérelmet. 

Vágó Csaba:  Úgy véli,  ugyanabban témában jelentkezik a Zeneiskola igazgatója,
mint  amiről  szó  van,  így  kéri  a  bizottság  biztosítsa  számára  a  hozzászólási
lehetőséget. 

A bizottság  5  igen szavazattal  támogatta  dr.  Madarászné  dr.  Losonczy  Katalin
hozzászólási lehetőségét. 

75/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
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Hozzászólási  lehetőség  biztosítása  dr.  Madarászné  dr.  Losonczy  Katalin
részére

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  hozzászólási  lehetőséget  biztosít  a
Zeneiskola igazgatójának, dr. Madarászné dr. Losonczy Katalinnak. 

dr. Madarászné dr. Losonczy Katalin: Elmondja, hogy a Zeneiskola nagy gondot
fordít arra, hogy a tehetséggondozás keretében azokat a tanítványait, akik nemcsak
közismereti vonalon emelkednek ki sok esetben, hanem emellett nagyon komolyan
veszik a zenei tanulmányaikat is, ha sikerül s nyelvileg is felkészültek, akkor esetleg
egy-egy külföldi nemzetközi táborba is eljuttatja őket. Az iskola szépen helyt állt, 8
éven keresztül mindig voltak képviselők a Zeneiskolából külföldi versenyeken. Lovas
Áron ütőtanszakos növendékük szeretett volna idén elmenni s amikor megjelent a
hirdetés, figyelmeztette ahhoz, hogy valaki ebben a zenei táborban részt vehessen,
nemcsak megfelelő zenei színvonalon kell lennie, a próbák németül folynak. Tehát ez
egy  rendkívül  intelligens,  magasrendű,  fantasztikus  módja  a  nyelvtanulásnak,  a
zenélésnek. A tanítványának szülei segítségével sikerült bejutnia ütőtanszakosként a
Nemzetközi Szimfonikus Zenekarba, csak 575 eurót kellene pillanatokon belül letenni
az asztalra,  vagyis  a  szülők már be is  fizették abban a reményben,  hogy sikerül
támogatást kapni. S emellett még az útiköltséget is fizetni kell, tehát ez egy 190 e Ft,
amelyet a szülőknek állni kellene, akiknek 3 gyermeke van. Amennyiben bármilyen
módon  mégis  lehetne  támogatni  ezt  az  ügyet,  kéri  a  bizottságot,  tegye  meg.
Amennyiben  ez  nem  sikerül,  akkor  kéri,  hogy  ezt  az  elvi  kérdést,  miszerint  az
erőfeszítést,  ezt  az  abszolút  tiszta,  becsületes  munkát,  a  szülők  fantasztikus
hozzáállását, hogy három gyerek mellett ekkora összeget vállalnának, úgy gondolja,
hogy komolyan kellene venni. 

Vágó Csaba: Azt a helyzetet szeretné felvázolni igazgató asszonynak, hogy ügytől
függetlenül igazából van egy-két formai korlátja a dolognak, amely miatt mindenféle
határidőn túli történetről van szó, ezt neki figyelnie kell. A hivatalba tegnap délután
érkezett a kérelem, erre előterjesztést a mai napra nem lehetett beterjeszteni. Kérdi,
a Zeneiskolának van-e alapítványa? 

dr. Madarászné dr. Losonczy Katalin: Igen, van alapítványa. Az alapítvány támogat
is nagyon sokféle ügyet, mint ahogy az önkormányzat is, pl. a zenei táborban több
mint 250 e Ft-tal a buszköltségeket Zánkára és vissza, ez nagy költség az 1%-os
jövedelemadókból. 

Vágó Csaba: Az teljesen alátámasztható, hogy a tehetséggondozást, a tehetségek
továbbképzését az iskola kiemelt célként állította maga elé s ennek rendre meg is
felel. Kérdi, nincs-e arra lehetőség, hogy valamilyen módon az alapítvány segítsen a
szülőknek? Jelzi, nem a segítő szándék hiányzik a bizottság részéről, hanem hogy
erről januárban már lehetett tudni s ehhez képest tegnap érkezett meg a kérelem.
Elmondja, hogy a hivatalt és a bizottságot nagyon kellemetlen helyzetbe hozza bárki,
aki utolsó pillanatos, minden létező szabályt tulajdonképpen csak helyenként betartó
módon hozza őket ebbe a helyzetbe. Teljesen jogos, hogy mindenki kétségbe van
esve és segíteni kellene valahogy, de elvileg az a szabályrendszer, amelyben eddig
dolgoztak  és  működtek  okozott  olyant,  hogy  bizonyos  kérelmeknél  azt  kellett
mondani,  nem tudják támogatni,  mert külföldi  útról  van szó vagy mert idő utáni a
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történet. A precedens is legalább annyira fontos, mint az a cél, amelyet támogatni
kell. Elvileg van-e arra lehetőség, hogy az alapítvány ebben az ügyben valamilyen
módon besegítene?
dr. Madarászné dr. Losonczy Katalin: Egyetért abban, hogy az alapítványnak kell
mindent megtenni, hogy egy ilyen ügy megoldódjon. Neki nincs tisztje az alapítvány
ügyeiben azon kívül, hogy ötletet ad. Nem tudta, hogy az alapítvány keretösszege ott
tart, hogy nem tudja támogatni a kérelmet. 

Becz György: Kabinetvezető Úr fent elmondott szavaival mindenképpen egyet kell
értsen.  Nagyon  nehéz  úgy  döntést  hozni,  hogy  hirtelen  hozzák  őket  döntési
szituációba. Köszöni a tájékoztatást, a bizottság meg fogja fontolni, ennél többet nem
tudnak tenni. 

Stift Nándor: Hogy a jövőben ne kerüljenek egy ilyen helyzetbe, egy olyan kéréssel,
amely akkor érkezik be a döntéshozók elé, amelyet már nem lehet előterjeszteni,
mert  van  egy  SZMSZ,  amelyet  be  kell  tartani,  azzal  nem  tudnak  mit  tenni.
Legközelebb  kicsit  nagyobb  körültekintéssel,  időben  kellene  az  ilyen  kéréseket
megfogalmazni. Ha az alapítványnak van olyan éves programja, amelyben támogatja
a  Zeneiskolát,  akkor  ezt  év  elején  le  kell  ülni  és  jól  át  kell  beszélni,  mert  nem
találkoznak külföldre utazásra irányuló kérelmekkel, mert mindenki tudja, hogy nem
támogatja a bizottság. 
Május  30.  napján tartották  a  Városi  Sportnapot  illetve  a  Decathlon  áruház  akkor
ünnepelte  10  éves  fennállását.  A Városi  Sportnapnak  1520  résztvevője  volt,  13
helyszínen, 9 sportágban. Köszöni a Közterület-felügyeleti Osztály közreműködését
a rendezvény megszervezésében. 
Június  7.  napján  tartották  először  a  Hermann  Kupa  gyermekhorgász  versenyt,
nagyon jól sikerült, ezt is a Decathlon támogatta, s szintén kint voltak a Közterület-
felügyeleti Osztály tagjai, úgyhogy köszöni a segítségüket. 

Napirend tárgyalása: 

I. Testületi hatáskör: 

1.) A Budaörs, Templom tér 12. sz. alatti ingatlan egy helyiségének használatba
adására vonatkozó szerződés meghosszabbítása

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  Részletesen  ismertette  a  napirendi
pontot,  valamint  tájékoztatta  a  bizottságot  a  Településfejlesztési  és
Vagyongazdálkodási Bizottság döntéséről. 

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  5  igen
szavazattal támogatta. 

76/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
A Budaörs, Templom tér 12. sz. alatti ingatlan egy helyiségének használatba
adására vonatkozó szerződés meghosszabbítása
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1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy járuljon hozzá a kizárólagosan Budaörs Város Önkormányzat tulajdonát
képező, Budaörs, Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 helyrajzi számú ingatlan 1.
emeletének hátsó szárnyában található 9. számú helyiségének Kovács László
Munkácsy-díjas budaörsi  festőművész hagyatékának megőrzése érdekében
történő  térítésmentes  használatba  adása  tárgyú,  2.  sz.  melléklet  szerinti
használati  szerződés  2016.  június  30.  napjáig  tartó,  határozott  időtartamra
szóló – egyebekben változatlan feltételekkel történő – meghosszabbításához. 

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy hatalmazza fel a Polgármestert az 1. pont szerinti szerződésmódosítás
aláírására. 

2.) .) A Farkasréti Pagony Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása

(Bozsó Ottilia pályázó nem kérte a napirendi pont zárt ülésen való tárgyalását.) 

Karsainé  Kovács  Judit:  Részletesen  ismertette  a  jelenlegi  intézményvezető
pályázatát és a nevelőtestület véleményét. 

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  –  Bozsó  Ottilia
intézményvezető megbízását 2015. augusztus 1-jétől 2020. július 31-ig – vita nélkül,
5 igen szavazattal támogatta. 

77/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
A Farkasréti Pagony Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási Művelődési Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Farkasréti Pagony Óvoda
intézményvezetői feladatainak ellátására 2015. augusztus 1-jétől 2020. július 31-ig
Bozsó Ottiliát bízza meg.

3.) A  Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásában  működő  óvodák
óvodapedagógusait  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  45/2013.
(XI.4.) önkormányzati rendelet módosítása

Karsainé Kovács Judit: Részletesen ismertette a napirendi pontot. 

Stift Nándor: Elmulasztotta továbbítani: Császárné Kollár Tímea képviselő nem tud
jelen lenni az ülésen közlekedési dugó és az időjárás miatt. 

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  5  igen
szavazattal támogatta. 

6



78/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
A  Budaörs  Város  Önkormányzat  fenntartásában  működő  óvodák
óvodapedagógusait megillető pótlékok meghatározásáról szóló 45/2013.(XI.4.)
önkormányzati rendelet módosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek  a  Budaörs Város
Önkormányzat  fenntartásában  működő  óvodák  óvodapedagógusait  megillető
pótlékok  meghatározásáról  szóló  45/2013.  (XI. 4.)  számú rendelet  módosítását a
melléklet szerinti tartalommal.

4.) A Rózsa Utcai Tagóvoda kisebb létszámú fejlesztő csoportjának működése,
az  SNI-s  ellátáshoz  szükséges  gyógypedagógus  és  gyógypedagógiai
asszisztens álláshely engedélyezése 

Karsainé Kovács Judit: Részletesen ismertette a napirendi pontot. 

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  5  igen
szavazattal támogatta. 

79/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
A Rózsa Utcai Tagóvoda kisebb létszámú fejlesztő csoportjának működése, az
SNI-s ellátáshoz szükséges gyógypedagógus és gyógypedagógiai asszisztens
álláshely engedélyezése 

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és Sport  Bizottsága javasolja  a  Képviselő-testületnek a  Rózsa Utcai
Tagóvoda kisebb létszámú SNI ellátást biztosító csoportjához engedélyezzen +
1  fő  gyógypedagógusi  álláshelyet  2015.  augusztus  1.  napjától  és  +  1  fő
gyógypedagógia asszisztens álláshelyet 2015. szeptember 1. napjától.
Az intézmény engedélyezett álláshelye így az alábbiak szerint alakul:

ellátandó feladat
2015. 01.

01.
össz

.
2015. 08.

01
össz

.
2015.
09.01.

össz
.

pedagógus 17

32

18

33

18

34

pedagógia
munkát segítő

10 10 11

egyéb,
funkcionális
munkakörök

5 5 5
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5.)Külső  jelentkezők  táborozási  lehetősége  a  nyári  városi  napközis  tábor
keretében

(A napirendi pont tárgyalása során dr. Czuczor Gergely külsős tag megérkezett. A
bizottság jelenlévő tagjainak száma: 6 fő.) 

Karsainé Kovács Judit:  Részletesen ismertette a napirendi  pontot,  s válaszolt  a
felmerülő kérdésekre. 

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  6  igen
szavazattal támogatta. 

80/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
Külső  jelentkezők  táborozási  lehetősége  a  nyári  városi  napközis  tábor
keretében

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 2015. évben a Kesjár Csaba
Általános  Iskolában  megrendezésre  kerülő  nyári  napközis  táborban,  budaörsi
lakóhellyel rendelkező, nem budaörsi intézménybe járó gyermekek részére biztosítsa
a nyári napközis tábori ellátást 5 960 Ft/hét térítési díj megfizetése ellenében. 

6.)A  Kábítószerügyi  Egyeztető  Fórum  működését  felváltó  Prevenciós
Munkacsoport  megalakulása,  munkatervének  elfogadása,  programjainak
támogatása 

Vágó Csaba: Részletesen ismertette a napirendi pontot. 

dr. Czuczor Gergely: Iskolaigazgatóként elmondja, a hozzájuk érkező diákoktól is az
az információ érkezik be, miszerint már az általános iskolában probléma, nincs olyan
házibuli,  ahol  a kábítószer  ne fordulna elő  és az iskolában is  küzdenek vele.  Az
tapasztalta korábban, hogy minden évben megszavaztak valamennyi  összeget  és
nem  igazán  látta  az  eredményét.  Volt  rá  ígéret,  hogy  majd  lesz  változás,  lesz
eredmény,  lesz  előrelépés.  Az  előrelépés  az,  hogy  a  gyerekek  egyre  inkább
találkoznak ezzel a szerrel. Ezt nem fogják tudni tőlük teljes egészében eltolni, de azt
kérni,  hogy ha  létrejön  ez  a  munkacsoport,  az  iskola  delegálna  valakit,  aki  napi
szinten  tudna  esetleg  segítséget  kérni  vagy  információt  átadni  ennek  kapcsán.
Ugyanis  olyan  konkrét  dolgok  jönnek  be  hozzájuk,  mint  a  kábítószer  terjesztő
csapatok nevei, ki az a gyerek, akitől lehet vásárolni drogot. Olyan akut probléma,
amivel  eddig  nem  találkozott,  sajnos  fegyelmi  tárgyalásra  is  sor  került.  Az  a
munkacsoport  és  az  a  fajta  kezelés,  amely  évekkel  ezelőtt  zajlott,  nem  látta
eredményesnek, nem is biztos, hogy ezzel a munkacsoporttal más lesz a helyzet,
csak  legalább  az  információkat  tudják  közölni,  erre  szívesen  ajánlja  fel  a
közreműködésüket, segítségüket. 
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Vágó  Csaba:  Bármilyen  fajta  kapcsolatfelvétel  a  budaörsi  oktatási  intézmények
vezetőivel elkerülhetetlen ebben a kérdésben, szeretnék is, ha ebben segítségükre
lennének.  Megjegyzi,  korábban  volt  olyan  lehetőség,  hogy  iskolapszichológus
aktívan  közreműködött  és  szerinte  azon  a  szinten  kellene  megállni.  Elmondja
továbbá,  alapvetően  nem  bűncselekményként  kellene  kezelni,  hanem  egy
problémaként, amelyet érdemes megoldani és ebben mindenki maximálisan nyitott. A
KEF  működése  nagymértékben  múlik  azon,  hogy  az  a  vezetői  kör,  amely
felelősséggel tartozik ezért a működésért, mennyire tud az élére állni és mennyire
tudja  a  problémát  megragadni.  Ez  náluk  nem  sikerült  és  azt  gondolná,
látszattevékenységben merült ki, a KEF-nek továbbra is lehetősége van megújulni,
de mellette a hivatal egy ilyen típusú munkacsoportot kíván létrehozni. 

A bizottság ezt követően az előterjesztés szerinti határozati javaslatot vita nélkül, 6 
igen szavazattal támogatta. 

81/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
A  Kábítószerügyi  Egyeztető  Fórum  működését  felváltó  Prevenciós
Munkacsoport  megalakulása,  munkatervének  elfogadása,  programjainak
támogatása 

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek 2015.
június  1-jei  hatállyal a  budaörsi  Kábítószerügyi  Egyeztető  Fórum
megszűntetését,  elnöke  megbízásának  visszavonását,  annak  kiemelésével,
hogy KEF működése alatt végzett munkáját ezzel egyidejűleg köszönjük.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek 2015.
június  1-jei  hatállyal az  Esély  Szociális  Társulás  Szociális  és  Gyermekjóléti
Központ,  a  Budaörsi  Rendőrkapitányság,  Bakai  Gyöngyi  addiktológiai
konzultáns,  valamint  Budaörs  Város  Önkormányzata  között  kötendő
Együttműködési Megállapodást a melléklet szerinti tartalommal.

3. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek 2015.
június  1-jei  hatállyal a  Prevenciós  Munkacsoport  munkatervét  a  melléklet
szerinti tartalommal.

7.) A Budaörsi 1924 Labdarúgó Kft. kérelme támogatás átütemezésére 

Zsák András:  Röviden ismertette a napirendi pontot, a felmerülő kérdésekre Vágó
Csaba kabinetvezetővel részletesen válaszoltak. 

A bizottság rövid tanácskozást követően az előterjesztés szerinti határozati javaslatot
vita nélkül, 6 igen szavazattal támogatta. 

9



82/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
A Budaörsi 1924 Labdarúgó Kft. kérelme támogatás átütemezésére 

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budaörsi 1924 Labdarúgó
Kft.  támogatásának  átütemezését  (ÖNK/SZ2015-96.  sz.  támogatási  szerződés  4.
pont) az alábbiak szerint hagyja jóvá.
Az Önkormányzat 2015. július hónapban 4 havi támogatást egy összegben utaljon át
a Labdarúgó Kft-nek.
A szerződés egyéb pontjai változatlanok maradnak.

8.) A Víz-Hang Fesztivál támogatási kérelme

Vágó Csaba: Részletesen ismertette a napirendi pontot. Kiegészítésként elmondja,
hogy  a  költségvetés  főösszege  tavalyhoz  képest  teljesen  más,  nagyon  későn
juttatták el  az önkormányzathoz a szervezők a támogatási kérelmüket.  Javasolja,
hogy  a  szűkös  költségvetési  keret  miatt  idén  ne  támogassa  a  bizottság  a
rendezvényt. Egy újabb – a Kamaraerdei RÖK-höz érkezett, de az önkormányzathoz
még  nem  érkezett  -  megkeresés  alapján  a  szervezők  azt  kérik,  hogy  az
önkormányzat  –  az  eddigi  évekhez  hasonlóan  –  olyan  természetbeni  segítséget
nyújtson, mint a sátrak, a padok, pultok, egyebek, amelyeket eddig is megkaptak,
ezeket természetesen biztosítani tudják. 

A bizottság rövid tanácskozást követően az előterjesztés szerinti határozati javaslat
1.  pontját  –  miszerint  ne  támogassák  a  rendezvényt  –  4  igen,  2  tartózkodás
szavazattal elfogadta. 

83/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
A Víz-Hang Fesztivál támogatási kérelme

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága, a IV. Víz-Hang Fesztivál megrendezésének támogatását
nem javasolja a Képviselő-testületnek.

9.) Budaörsi  Szenior  Akadémia  3.  félév-Zsigmond  Király  Főiskola
előadássorozata

Vágó Csaba:  Részletesen ismerteti  a napirendi pontot. Kiegészítésként elmondja,
hogy az előterjesztésben rosszul van megfogalmazva a határozati javaslat a KMISB
részére:  1.  és 2.  pont  között  hiányzik  a  „vagy”  szócska.  Amennyiben a bizottság
támogatja a határozati javaslat 1. pontját, a 2. pontról nem kell szavaznia. 

A  bizottság  hosszas  tanácskozást  követően  az  előterjesztés  szerinti  határozati
javaslat  1.  pontját  -  317.500  Ft  támogatás  a  KMISB  keret  terhére  –  6  igen
szavazattal támogatta. 
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84/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
Budaörsi Szenior Akadémia 3. félév-Zsigmond Király Főiskola előadássorozata

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága a Zsigmond Király Főiskola szervezésében megvalósuló
Budaörsi  Szenior  Akadémia  2015/16-os  tanév  őszi  félévében  tartandó,  a  jelen
előterjesztés 1. sz. mellékletét képező előadássorozat megtartását Budaörs Város
Önkormányzat  Képviselő-testületének  1/2015.  (III.02.)  önkormányzati  rendelete
Budaörs  Város  Önkormányzat  2015.  évi  költségvetéséről  5/B.  sz.  melléklet  7.
Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság kerete sorról 317.500-Ft, azaz
Háromszáztizenhétezer-ötszáz forint összeggel támogatja.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Pénzügyi Iroda (átutalás), Kabinet Iroda (szerződés)

II. Bizottsági hatáskör: 

10.) A gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár igazgatói pályázatának kiírása 

Zsák András: Röviden ismertette a napirendi pontot. 

A  bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  6  igen
szavazattal támogatta. 

85/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
A gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár igazgatói pályázatának kiírása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és Sport  Bizottsága elfogadja a gr.  Bercsényi  Zsuzsanna Városi  Könyvtár
magasabb  vezetői  álláshelyre  vonatkozó  pályázati  felhívás  kiírását  a  melléklet
szerinti tartalommal.

Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet

11.)Kertészek és Kertbarátok Egyesület átcsoportosítási kérelem, támogatási
szerződés módosítása 

Zsák András és Vágó Csaba: Részletesen ismertették a napirendi pontot. 

Az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  6  igen szavazattal
támogatta. 

86/2015. (VI.09.) KMISB sz.                              határozat
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Kertészek  és  Kertbarátok  Egyesület  átcsoportosítási  kérelem,  támogatási
szerződés módosítása 

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági
és Sport Bizottsága a Kertészek és Kertbarátok Egyesület kérelmét jóváhagyja és a
80/2014.  (V.13.)  KMISB  sz.  határozat alapján  készült  ÖNK/SZ2015-314.  sz.
támogatási  szerződésben  rögzített  támogatás  felhasználását  az  alábbiak  szerint
módosítja: 

Működési költségek 90 000
Kirándulások 120 000
Lenz hagyaték ápolása 100 000
10 éves évforduló ünnepség 30 000
Jeles zöld napok Föld Napja/ Földünkért Világnap  30 000
Budaörs Nap 60 000
Őszibarack fák szaporítása   20 000

A szerződés egyéb pontjai változatlanok maradnak. 

Határidő: 2015. június 30. (támogatási szerződés módosítása) 
Felelős: polgármester
A végrehajtást végzi: Kabinet  Iroda  (tájékoztatás,  támogatási  szerződés

módosítás) Pénzügyi Iroda

Becz György: több napirendi pont nem lévén, megköszönte a részvételt, s az ülést 
1833 órakor bezárta. 

k.m.f.

Löfler Dávid             Becz György
bizottsági tag aláíró                                                      levezető elnök
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